
Agenda FAU-møte, tirsdag 2.mai 2023 kl. 19.00- 21.00 

Oppmøte: Mediateket  
 
Tilstede: RekTor, Per Jan, Heidi, Ingunn, Marianne, Kelly, Trine, Asle Marius 
 
 

Trinn Medlem  e-mail Vara e-mail 
SFO Heidi Skogerbø 

Fløtre (kasserer) 
heidi.skogerbo@gmail.com Siri Øyen Brekke Siri_oyen@hotmail.com 

 

1 Ingunn Reed Anda 
(SMU) 

 ingunnreedanda@gmail.com Helene Tveit Eik helenetveiteik@gmail.com 

2 Per Jan Ersland 
(Leder) 

per.jan.ersland@gmail.com Thorstein 
Thingnes 

thingnes@gmail.com 

3 Ingrid Fjellheim  
(Sekretær) 

 ingrid.fjellheim@me.com Marianne Lie 
Skrudland 

mariannelie11@hotmail.com 
 

4 Julie Teresa Rege 
Olsen (Nestleder 
/SU) 

julieteresaolsen@gmail.com Archana Mahajan archana_mahajan@yahoo.com 

5 Asle Marius Hoel 
(Klubbkveld) 

asle.marius.hoel@lyse.net Knut Tjosevik Knut.Tjosevik@skole.rogfk.no 

6 Kelly Le (SU) tungtruc76@yahoo.no  Turid Bukkøy 
Ryen 

turid.ryen@lyse.net 

7 Trine Ragde 
(17.mai komite) 

trineragde@yahoo.no  Mona Fiskå mfiskaa@gmail.com  

 

  
SAK Ansvarlig 

 

1 

 

Åpning og godkjenning av agenda  

 

Leder 

 

2 

 

Informasjon fra skolen  

1. Personalkabalen for neste skoleår blir presentert for alle foresatte 
på hjemmesiden onsdag 3. mai med de siste endringer.  
 
Personalkabalen for nytt skoleår blir satt av skolen alene. Misforståing 
har ført til at noen foreldre har trodd på dialog/involvering om det blir 
bytte av mannskap.  
Teknisk feil gjorde at personalkabal ble lagt ut fredag 28.04, og ikke 
onsdag 03.05 som planlagt.  
 

2. Ny avdelingsleder på vent.  
Prosessen med å erstatte Janicke skjer i løpet av høsten 2023. 

Rektor er innstilt på å klare seg uten avdelingsleder til jul. Dette 

henger bl.a. sammen med lite økonomisk handlingsrom og 

prioritering av å rekruttere tilstrekkelig med pedagoger.  

3. Vi har rekruttert 3 nye kvalifiserte lærere i fast stilling.  
1. Emilie Marie Øglænd 

2. Stine Lauvåsvåg Knoph 

  

Tor 
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3. Ingebjørg Haughom 

Lillian og Silje slutter. Solveig Helen pensjonerer seg.  

Kan bli ytterligere skifter, men skolen og FAU håper ikke dette.  

4. Planlegging av neste skoleår har startet.  
Bruken av grupperom og musikkrom blir vurdert. 
1. og 2. klasse SFO ønsker egen base. 
 

5. Elevrådet har uttalt seg om inkludering.* Leder og nestleder klarte 
seg bra på BUKS, men fikk ikke gjennomslag for penger til nytt 
kunstgress til ballbingen. 

 

6. Medarbeidersamtaler med alle ansatte er gjennomført. 
 

7. Vellykket foreldremøte 25. april. Se hjemmesiden 
 

1.  *  Dette betyr “Alle må inkluderes og respekteres for å føle seg trygge” for oss på Smeaheia: 
- Alle er innenfor. 
- Vi sier aldri nei hvis noen vil bli med. 
- Vi spør andre om de vil være med på leken. 
- Vi er snille mot hverandre og er gode venner. 
- Vi sier fine ting og gir positiv oppmerksomhet til andre. 
- Vi hjelper og trøster hverandre. 
- Vi kan si egne meninger uten å bli kritisert. 
- Vi gir ingen kommentarer på utseende. 
- Hvis vi ikke har noe fint å si, så sier vi ingenting. 
- Hvis du vil bli inkludert må du tåle å bli med på andre ting enn det du synes er best. 
- Vi har gode voksne som passer godt på hva som skjer ute i friminuttene.  

 

I noen klasser var det lite engasjement i foreldremøtet rundt temaene 17.mai og 

skjermbruk, etter foredraget den 25.04. Det er ytret ønske om at skolen og FAU 

legger bedre til rette for debatt og engasjement i foreldremøtet etter foredrag 

neste år.  

 

Det settes på årshjulet at det i forbindelse med neste års foredrag må legges inn 

forslag til temaer/spørsmål for å spille opp diskusjoner i klassene. 

Det er enighet om at det blir et annet tema i neste års foredrag. 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ingrid 

3 Budsjett 

FAU budsjettgjennomgang 

- Har ikke fått faktura for foredraget enda. 

- Større oppdatering og oversikt i neste FAU, pga fleire utgifter, 17.mai og 

diverse.  

Heidi 

 
4 

 
Årshjulet for mai 
 
Dialog med 17.mai komité/statusoppdatering 
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Valg av FAU representanter på besøksdagen for nye 1.klassinger – fredag 09. juni.  
 
Det ble påpekt at det er lurt med vararepresentant for SFO frå 1. eller 2. klasse, 
slik at disse kan få stilt opp i FAU mens eleven fortsatt er på SFO (til 4.klasse). 
  
Neste års FAU trenger nye vara for 3. 5. 7. og SFO. 
 
Alle i neste års FAU må få innkalling til neste møte den 06. juni. Per Jan eller Ingrid 
oppdaterer møteinnkalling.  
Agenda for neste møte bør inneholde: oppdatering av årshjulet, infomøtet med 
klassekontaktar i september, verv og konstituering av styret for FAU-
organisasjonen.   
 
Per Jan sjekker at alle i neste års FAU har tilgang til facebookgruppe og google 
disk. 
  

 

 

 

 

 

Ingrid 

Ingrid 

 

 

Per Jan 
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Oppfølging fra sist møte 
 
Ballbingen 
 
Vedlagt er eget notat fra møte med Jørn Vølstad fra kommunen torsdag 27.04 kl 
10. Jørn sjekker opp betingelser i eksisterende avtale med Sandnes Ulf og 
kommer med tilbakemelding. Per Jan purrer svar før neste FAU i juni. 
Etter dette kan det legges en mer detaljert plan for fremdrift, økonomi og 
betingelser i framtidig avtale med kommunen angående bygging/innkjøp av ny 
ballbinge.  
Per Jan setter opp en punktvis liste for å holde fremdrift i planene for nye 
ballbinge til neste FAU. 
 

Torstein Hagen fra Uniqa var på besøk i ca 45min for å fortelle litt om Uniqa og 

hvordan de kan bistå oss i prosessen med ny ballbinge. Torstein kom med god 

informasjon som FAU kan vurdere og bruke for å få fart på denne saken. Grove 

kostnader rundt etablering av 1 og 2 nye anlegg ligger i egen mail på google disk. 

- Om FAU sender inn forslag til hva type anlegg skal etableres, så kan 

Uniqa lage skisse gratis som FAU kan bruke i søknader. Per Jan eller 

Ingunn tar dette videre. 

- Det kan søkes om nye spillemidler om 10år. 

- Kommunen kan muligens stille med mellomfinansiering for 

momsrefusjonen (120 000 per anlegg – 240 000totalt). Per Jan sjekker 

før neste møte. 

- Det bør sjekkes om kommunen «dekker» spillemidlene før disse er på 

bok. Per Jan sjekker før neste møte. 

- Før opparbeiding av ny ballbinge må grunnen være komprimert, 

drenerende og avrettet. 

- Sparebanken Vest er en god plass å søke om støttemidler. 

 

 

 

 

Per Jan 

 

 

Per Jan 

 

 

 

 

Per Jan 

/Ingunn 

 

Per Jan 

 

Per Jan 



- Om FAU bestemmer seg for å gå for 2 anlegg til totalt 1,2mill, med en 

stor og en liten binge, kan Uniqa lage en liten sosial sone inkludert i 

prisen. 

- Bjørns hage og anlegg har rammeavtale med kommunen, og kan derfor 

sikkert gi oss god pris på montering om FAU ønsker dette istedenfor 

dugnad på dette. (Som er satt opp som 100 000 per anlegg, 

200 000totalt) 

- Det er ca dobbelt så dyrt med tartandekk enn kunstgress. 

- Tips om å gå ut i sandnesposten og spille på at det er valgår om vi ønsker 

reklame og publisitet rundt ny ballbinge. 

- Rektor skaffer uttalelse fra elevrådet («hvorfor trenger vi ny ballbinge) 

som FAu kan bruke som argumentasjon i fremtidige støttesøknader. 

- For å holde ballbingesaken «varm» bør det nomineres 1-2 FAU-

medlemmer. Dette kan med fordel legges inn i årshjulet også. 

- Det kan vurderes egen mappe på google disk for dokumentasjon knyttet 

til saken og egen sparekonto for å «øremerke» midler etter hvert.  
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Annet 
 

- Tiltak i krysset nedenfor skulen:  
 

Etablering av permanente gjerder kostar meir enn kommunen har råd til 
per no. Men dei vil spela dette inn som forslag til handlings- og 
økonomiplanen for 2025. Vegavdeling i kommunen og politiet anbefaler 
å fjerne innsnevringen. Skulen stiller seg bak. Fau stiller seg òg bak dette. 
 
Kommunen tar saken opp i neste møte i Trafikksikkerhetsforum hvor 
Sandnes kommune, Statens vegvesen, Rogaland fylkeskommune og 
politiet er representert. Fjerning av innsnevring krever at vi skilter krysset 
med «forkjørsforløp» da vi endrer strukturen på krysset. For at denne 
skiltingen skal være gyldig må den tas opp til høring i 
Trafikksikkerhetsforum. 
 

- Klubbkveld  
Det er sannsynligvis behov for nye klubbkveld-ledere og 
blomster/markering til inneværende klubbkveldvakter. 
FAU ønsker Kai og Trond på opplæring for neste «kull».  
FAU ønsker 2-4 personer for å drifte klubbkveld. Viktig FAU støtter opp 
under nye for å holde liv i konseptet. 
Asle Marius lager forslag til informasjon som kan gå ut for å få tak i nye 
ledere. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Asle 

Marius 

 

 

FAU-møtene 2022/2023 avholdes første tirsdag i måneden (tilpasset ferier).  
  
Følgende datoer er satt opp for skoleår 2022-2023 (tilpasset ferier): 6.september, 4.oktober, 
1.november, 6.desember, 3.januar, 7.februar, 7.mars, 11.april (tilpasset påskeferien), 2.mai, 6.juni. 


